Supplier Verification for Cosmetics & Toiletries

化妆品和盥洗用品的供应商认证

As a supplier of "cosmetics & toiletries" you must complete this form and return it to us to verify the products to be supplied meet the requirements of Australia's Mandatory Standard. These products will not be accepted by us or offered for sale on our websites until you have provided this verification.

"化妆品和洗浴用品 "供应商须填写此表并将其交回,以验证所提供的产品是否符合澳大利亚强制性标准的要求。 **在您提供**该认证**之前**, 我方**不**会 接受这些产品,也不会销售这些产品。

It is illegal to supply "cosmetics & toiletries" that do not meet the requirements of Australia's mandatory standard -Trade Practices (Consumer Product Information Standards) (Cosmetics) Regulations 1991 ("the Mandatory Standard").

供应不符合澳大利亚强制性标准--1991年贸易惯例(消费品信息标准)(化妆品)条例(以下称为"强制性标准")的 "化妆品和盥洗用品 "是违法的。

By completing this form you are verifying that the products identified in this form comply with the Mandatory Standard.

填写本表即表示您确认本表中的产品符合强制性标准。

What products must comply?哪些产品必须符合? 'Cosmetics & toiletries' means any substances or preparations intended for placement in contact with any external part of the body, including the mouth and the teeth, with a view to: "化妆品和盥洗用品 "是指任何旨在与身体任何外部部位(包括口腔和牙齿)接触的物质或制剂,目的是:

- altering the odors of the body; or改变身体的气味;或
- changing its appearance; or改变其外观;或
- cleansing it; or 清洁;或
- maintaining it in good condition; or保持良好状态;或
- perfuming it; or 增加香味; 或
- protecting it.保护牙齿口腔

EXEMPTIONS: therapeutic goods within the meaning of the Therapeutic Goods Act 1989; or free samples or testers.

豁免:1989年《治疗用品法》所包含的治疗用品;或免费样品或测试器。

Supplier 供应商:	Name 公司名称:
	Business Registration Number企业注册号:
	Address 地址:
	Contact person 联系人:
	Telephone 电话:
	Email 邮箱:
Product 产 品:	Description 产品介绍:
	Identifiers产品标识符:

Supplier Verification 供应商认证	Tick if Complies 勾选符合项
Complies with Mandatory Standard – Confirmation that the product complies with the Mandatory Standard. 符合强制性标准 - 确认产品符合强制性标准。	YES 是 🗌
Ingredients – A visual inspection of the finished product has been conducted that confirms ingredients are clearly legible in descending order by mass or volume on the product or packaging. If the ingredients cannot be listed in the packaging due to its size, shape or nature then the ingredients are shown in another way to ensure the consumer is aware of the ingredients.	YES 是 □
成分 对成品进行目测观察检测,确认产品或包装上的成分按质量或体积降序标出且 清晰可辨。 如果成分因其大小、形状或性质而无法在包装上列出,则以其他方式显示成分,以确保消费者了解其成分。	